

安提阿宣教機構

Antioch Center for Training and Sending

簡要介紹:

安提阿宣教機構 (簡稱 ACTS) 的異象是要透過訓練和差傳年輕的先鋒宣教士進入10/40視窗中的未得之民族群裏，致力於在這個世代完成普世宣教的使命。ACTS的宣教士藉著福音和植堂來服事未得之民，也透過敬拜和禱告帶來福音的突破和拓展。安提阿宣教機構也設立訓練學校，ACTS拓荒宣教學校的存在是為了培訓年輕的先驅者宣揚不為人所知的耶穌，並通過福音傳到地球上最艱苦最黑暗的地區。透過課程裝備年輕領袖作為先鋒和開拓者，在未得之民的族群中以訓練門徒的方式拓植教會。

ACTS堅信要完成世界宣教任務，年輕人將發揮關鍵作用，因此他們致力於動員和裝備大學生加入大使命。他們的目標是培養年輕的領袖，以祈禱的文化和宣教生活影響美國的每個大學校園。ACTS校園先驅(ACP)是一個學生領袖的團隊，他們致力於在全國大學校園中推動及建立宣教祈禱小組。他們也與【國家祈禱計劃】緊密聯繫，並使用各種在線資源。

生命河目前支持的ACTS宣教士Shan和Katy，他們都是由校園培訓裝備出來的年輕領袖，後來在亞洲的未得之民中間做福音工作。2019年他們曾計畫搬去香港建立作業基地，但因為ACTS籌劃在美國開發一個在海外也能複製的宣教與門徒訓練的模式，因此他們返回美國在本土教會參與服事，帶動宣教培訓與禱告，並計畫開展一個宣教裝備課程。經過數年的努力與堅持，在神的帶領下，他們籌劃的帶職門徒裝備訓練學校終於在2022年二月開始招生。今年2024年，他們也將開展春季班的線上與線下培訓，甚至在美國各地與線上提供免費課程，希望裝備更多的年輕人！

Brief Introduction:

The vision of Antioch Center for Training and Sending (ACTS) is to train and send young pioneer missionaries into the unreached ethnic group in the 10/40 window, and is committed to fulfill the universal mission in this generation. ACTS missionaries serve the unreached through the gospel and church planting, and they also bring breakthroughs and expansion of the gospel through worship and prayer. ACTS also set up training schools, their Pioneer Missions School exists to train young pioneers to preach the unknown of Jesus and spread the gospel to the most difficult and darkest areas on the earth. Through the courses,

young leaders are equipped as pioneers and the forefront to cultivate the church in the way of training disciples among the unreached people. ACTS firmly believes that young people will play a key role in undertaking the world mission. They were committed to mobilizing and equipping college students to join the Great Commission. Their goal is to train young leaders to influence every university campus in the United States through prayer culture and mission life. ACTS Campus Pioneers (ACP) is a team of student leaders who are committed to establishing and promoting missionary groups on university campuses across the country. They encourage staying in touch with the National Prayer Program and have access to online resources.

Currently, ROLCC supports the ACTS missionaries Shan and Katy, they are both young leaders trained on campus and later did evangelism among the unreached in Asia. In 2019, they had planned to move to Hong Kong to establish an operation base, but because ACTS planned to develop a mission and discipleship model in the United States that could be replicated overseas, they returned to the United States to serve in local churches, driving mission training and prayers, and plan to conduct a missionary equipment course. After years of hard work and perseverance, under the guidance of God, the school they planned to train disciples in work force finally began to enroll students in February 2022. This year in 2024, they will also carry out online and offline training for the spring class, and even provide free courses across the United States and online, hoping to equip more young people!

代禱事項：

1. 請為ACTS宣教團隊2024年的所有裝備課程代禱，求神祝福這些愛神的年輕人，帶領他們在課程中更多經歷神，也求神保守老師們與課程宣傳團隊，讓2024年的推動一切順利。
2. 請為生命河所支持的ACTS宣教士Shan, Katy代禱，求神保守他們平安，特別求神帶下祂自己的同在和福音的大能，為他們敞開更多傳福音及外展的機會，並為他們的帶職門徒裝備訓練學校代禱，求神賜下所需要的資源，使他們沒有缺乏。

Prayer Items:

1. Please pray for all the equipping courses of the ACTS mission team in 2024. Ask God to bless these young people who love God and lead them to experience God more in the courses. Please also pray

for God to protect the teachers and the course promotion team so that they can be promoted in 2024. all the best.

2. Please pray for Shan and Katy, the ACTS missionaries supported by ROLCC, and ask God to keep them safe, and especially ask God to bring His own presence and the power of the gospel to open up more evangelism and outreach opportunities, and pray for their Discipleship Training School that God will give them the resources they need so that they have no shortage.